
 

 

 

Zápis z 3. jednání Osadního výboru Vrchoviny  

konaného dne 4. 10. 2016 v knihovně Vrchoviny  
 

PŘÍTOMNI: Mgr. Hana Rydlová, Roman Macháně, Ludmila Horáková, Tomáš Roštlapil, Pavel 

Fanta, Petr Fišer, Zdeněk Nerud, Ing. Václav Voborník  

OMLUVENI:  

HOSTÉ:  

PROGRAM 

1. Vyjádření ke zpevněným plochám ve Vrchovinách 

2. Žádost o výpůjčku – S. 

3. Vyčištění rybníka ve Vrchovinách 

4. Různé 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Vyjádření OV ke zpevňování obecních ploch ve Vrchovinách 

OV doporučuje: V případě potřeb zpevnění nájezdů k rodinným domům ve Vrchovinách či 
ploch pro parkování, zpevnit plochu štěrkem a na předem smluvených hranicích s OMP 
umístit úzké chodníkové obrubníky. Toto by platilo, pokud se bude jednat o soukromé osoby. 
V případě potřeb pro podnikatelské záměry, by mělo dojít k sepsání smlouvy o pronájmu. 

2. Žádost o výpůjčku pozemku – S. 

OV souhlasí s výpůjčkou uvedených pozemků, dle podkladů dodaných (OMP). 

3. Vyčištění (odbahnění) rybníka ve Vrchovinách 

OV doporučuje zařadit do plánů údržby vodních děl pro příští rok vyčištění rybníka u Zaňků. 
V okolí rybníka došlo k prodeji několika nemovitostí, v sousedství jsou 2 noví majitelé, kteří 
se chystají opravovat ploty na hranicích pozemků s městem (dle informací z OMP). Na 
pozemku jednoho z nich prochází přepadový odtokový kanál z rybníka, bylo by proto vhodné 
provést případné drobné opravy. 

4. Prodej ovoce z ovocných stromů ve Vrchovinách 

OV žádá o převedení hotovosti 1200 Kč za prodej ovoce z ovocných stromů ve Vrchovinách 
pro SDH Vrchoviny. 

5. TS  

OV žádá o opravení (snížení) vodovodní jehly v chodníku u K. (u kruhového objezdu) ve 
Vrchovinách. Z důvodu bezpečnosti, jehla vyčnívá uprostřed chodníku. 

ZAPSAL 
Mgr. Hana Rydlová 


